
Protokół Nr 30/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 12 sierpnia 2011 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta Ludwik Ekiert, członkowie Zarządu: p. Waldemar Słupski, 

p. Robert Radzymiński, zgodnie z załączoną listą obecności oraz Skarbik Powiatu – p. Renata Mróz, 

Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – p. Jacek Dłuski, 

Inspektor w Wydziale Budownictwa i Architektury – p. Agnieszka Szczepkowska.  

Posiedzeniu przewodniczył Pan Starosta.  

Porządek obrad: 

I. Powiatowy Zarząd Dróg:  

1. Uchwały w sprawach wydania opinii o zmianie kategorii dróg. 

2. Sprawy różne. 

II. Wydział Budownictwa i Architektury:  

1. Informacja o przystąpieniu do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Nidzica. 

III. Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji: 

1. Uchwały Zarządu w sprawach powołania Komisji Egzaminacyjnych do przeprowadzenia 

postępowania egzaminacyjnego na stopień nauczyciela mianowanego. 

IV. Wydział Komunikacji: 

1. Zlecenie prowadzenia parkingu strzeżonego dla CKP. 

V. Wydział Finansowy: 

1. Wnioski finansowe. 

2. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

- zmian w budżecie powiatu na 2011 rok, 

- ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży służbowej radnego Rady Powiatu. 

VI. Wydział OSO: 

1. Tryb zgłaszania kandydatów do Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

2. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania 

Rady Powiatu w Nidzicy przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Olsztynie. 

 

Ad. I. 1. 

p. Jacek Dłuski przedstawił pismo Zarządu Powiatu Mławskiego dotyczące zmiany kategorii 

dróg, a następnie projekt uchwały Zarządu Powiatu  w Nidzicy opiniujący tę zmianę. Dodał, że powiat 

chce przekazać te drogi gminom.  

Zarząd uwag nie miał i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 63/2011 w sprawie wyrażenia opinii 

do wniosku Zarządu Powiatu Mławskiego dotyczącego zamiany kategorii dróg powiatowych i 

zaliczenia ich do kategorii dróg gminnych. 

 

p. Jacek Dłuski omówił pismo Burmistrza Nidzicy odnośnie zmiany kategorii dróg w Nidzicy. 

Zmiana dotyczy pozbawienia kategorii dróg gminnych i zaliczenie ich do kategorii dróg 

wewnętrznych.  

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 64/2011 w sprawie wyrażenia opinii 

do wniosku Gminy Nidzica dotyczącego zamiany kategorii dróg gminnych i zaliczenia ich do 

kategorii dróg wewnętrznych. 

 

Ad. I. 2. 

p. Jacek Dłuski przypomniał, że w projekcie budżetu zapisane jest opracowanie projektu 

budowlanego na przebudowę drogi Kozłowo-Zaborowo-Kanigowo na odcinku Zaborowo-Kanigowo. 

Ze względu na mniejsze środki proponuje zlecić wykonanie projektu na krótszym odcinku. Nazwa 

zadania zmieniłaby się na następującą: „opracowanie projektu budowlanego na przebudowę drogi 

powiatowej nr 1550N Kozłowo-Zaborowo-Kanigowo odc. Zaborowo- Szymany okres real. 2011”. 

Zarząd wyraził pozytywną opinię w powyższej sprawie. 
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p. Jacek Dłuski poinformował, że składał na 2012 r. wnioski do Narodowego Programu 

Odbudowy Dróg Lokalnych, na drogę Zakrzewo-Zalesie-Zaborowo na odcinku od Zakrzewa do 

wiaduktu. Zmienić ma się dofinansowanie z 50 na 30%. 

Pan Starosta uważa, że w takiej sytuacji należałoby się zwrócić do Wójta, czy zabezpieczy swój 

wkład. 

p. Jacek Dłuski uważa, że nasz wniosek może mieć niewielkie szanse. Punktowane najwyżej są 

odcinki niebezpieczne. 

Pan Starosta sugerował, by uzasadniać budowę tym, że poprzednie remontowane odcinki stracą 

sens, jeśli następny odcinek drogi pozostanie wąski. 

 

p. Waldemar Słupski zapytał Dyrektora PZD, czy istnieje możliwość ustawienia znaku, że zakaz 

przewozu powyżej 12 ton nie dotyczy transportu lokalnego.  

p. Jacek Dłuski zaznaczył, że stanowisko Zarządu wynika z troski o stan dróg. 

p. Waldemar Słupski stwierdził, że każdy powinien mieć zgodę na przewóz. Taka tablica 

służyłaby wszystkim. 

p. Jacek Dłuski obiecał przemyśleć tę sprawę. 

 

Więcej pytań do p. Dłuskiego nie było, więc opuścił salę obrad, a dołączyła p. A. Szczepkowska. 

 

Ad. II. 

p. Agnieszka Szczepkowska poinformowała, że wpłynęło zawiadomienie o zmianie studium 

uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego dla Gminy Nidzica. 

Pan Starosta uważa, że należałoby przekształcić planowaną drogę na gminną.  

p. A. Szczepkowska zaznaczyła, że proponuje się pozostawienie przebiegu drogi powiatowej po 

starej trasie. 

p. A. Szczepkowska dodała, że Burmistrz wystąpił  o zmianę studium przy Wietrzychowie.  

Pan Starosta zaznaczył, że należy powtórzyć uwagi Zarządu Powiatu również w tej sprawie, 

ponieważ żwirownie na obszarze chronionego krajobrazu to bardzo zła inicjatywa. 

 

Pytań do p. A. Szczepkowskiej nie było, więc opuściła salę obrad. Dołączył p. Sławomir 

Knapiński. 

 

Ad. III. 

p. Sławomir Knapiński poinformował, że do końca czerwca nauczyciele składali wnioski, a 

samorząd do 30 sierpnia musi przeprowadzić postępowanie na awans zawodowy. Należy w tym celu 

powołać komisje. Przygotował 13 projektów uchwał powołujących komisje dla 13 nauczycieli 

starających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. Przedstawił składy komisji. 

Uwag odnośnie projektów uchwał nie było. 

Zarząd jednogłośnie podjął 13 uchwał w sprawach powołania Komisji Egzaminacyjnych do 

przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla nauczycieli ubiegających się o awans na 

stopień nauczyciela mianowanego (uchwały od Nr 65/2011 do Nr 77/2011). 

 

Ad. IV. 

p. Sławomir Knapiński przypomniał, że od 21 sierpnia br. powiat traci parking dla pojazdów 

usuniętych z drogi. Od tego dnia jest propozycja utworzenia parkingu na terenie Centrum Kształcenia 

Praktycznego w Nidzicy, gdzie te wszystkie samochody należy przetransportować. 

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie poparł propozycję utworzenia parkingu dla 

samochodów usuniętych z drogi na terenie Centrum Kształcenia Praktycznego w Nidzicy. 

p. Sławomir Knapiński poinformował, że na zapytanie na ściąganie tychże samochodów z drogi 

odpowiedziały dwie firmy. Żadnej jednak Kierownik Wydziału Komunikacji nie wybrał z powodu zbyt 

wysokich ofert. Wystąpi z kolejnym zapytaniem. 

Uwag i pytań nie było.  
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p. Sławomir Knapiński opuścił salę obrad. 

 

Ad. V. 1) 

p. Renata Mróz poinformowała, że ZOZ planuje złożyć wniosek do PFRON o dofinansowanie 

dostosowania łazienek dla potrzeb osób niepełnosprawnych. 

Zarząd uważa, że remont możliwy będzie pod warunkiem, że ZOZ posiada środki na wkład 

własny.   

 

p. Renata Mróz przypomniała, że Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego wnioskował o 

wymianę okien w siedzibie jednostki. 

Pan Starosta dodał, że wczoraj odbyły się rozmowy na ten temat. Insbud przygotował kosztorys 

na okna z parapetami zewnętrznymi i wewnętrznymi. 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że kosztorys zamyka się kwotą 12.000 zł. We wrześniu powróci do 

tematu, po przeanalizowaniu możliwości finansowych. 

p. Robert Radzymiński uważa, że należy wystąpić z zapytaniem. Może będzie niższa oferta. 

 

p. Renata Mróz poinformowała, że powiat otrzymał zwiększenie subwencji oświatowej. 

Zwiększy się plan dochodów budżetu powiatu o kwotę 121.500,00 zł ze środków rezerwy części 

oświatowej subwencji ogólnej. Powyższa kwota została przyznana decyzją Ministra Finansów na 

dofinansowanie wydatków związanych z przeprowadzeniem remontów bieżących, w tym mających na 

celu likwidację barier architektonicznych i tym samym zwiększa się plan wydatków w § 4270 – zakup 

usług remontowych. 

Zarząd wyraził pozytywną opinię. 

 

p. Renata Mróz omówiła następujące wnioski finansowe: 

1) Starostwo Powiatowe zwraca się o zwiększenie planu w rozdz. 75020 – starostwa powiatowe, 

§ 4210- zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 7.120 zł na zakup niezbędnych materiałów i 

zamontowanie dwóch masztów przed budynkiem Starostwa. Dotychczasowe maszty są już w 

znacznej części przerdzewiałe i mogą w każdej chwili ulec przewróceniu tym samym 

zagrażają bezpieczeństwu osób znajdujących się w ich pobliżu. Ponadto środki zostaną 

przeznaczone na zakup materiałów do bieżącej naprawy budynku Starostwa. p. Renata Mróz 

proponowała zabezpieczyć plan na powyższe zadanie z rozdz. 75704 – poręczenia ZOZ. 

Zarząd wniosek rozpatrzył pozytywnie; 

2) wniosek o przesunięcia  na kwotę 1.033,00 zł w planie rozdz. 75019- rady powiatów, a 

mianowicie zmniejszenie paragrafu podróże służbowe zagraniczne a zwiększenie paragarafu 

zakup materiałów i wyposażenia. Przesunięcie pozwoli na zapewnienie obsługi posiedzeń 

komisji, zarządu i sesji Rady Powiatu. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie; 

3) wniosek o zwiększenie planu wydatków o kwotę 2.650 zł na przeprowadzenie postępowania 

egzaminacyjnego na stopień nauczyciela mianowanego nauczycieli ze szkół prowadzonych 

przez Powiat Nidzicki. Powyższe zadanie będzie obejmowało wypłatę wynagrodzeń dla 

ekspertów biorących udział w/w postępowaniach. Środki proponowała przesunąć z rozdz. 

80146 § 4700 planu przy Starostwie. 

Decyzja Zarządu była pozytywna. 

4) Zmniejszenie planu dochodów o kwotę 4.513 zł – dotację celową z Urzędu Wojewódzkiego 

przeznaczoną na ubezpieczenie zdrowotne oraz świadczenia dla osób nieobjętych obowiązkiem 

ubezpieczenia zdrowotnego. W związku z powyższym zmniejszy się plan wydatków na składki 

na ubezpieczenie zdrowotne osób bezrobotnych zarejestrowanych w urzędzie pracy. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

5) wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie o przesunięcie 61.503 zł w ramach 

posiadanego budżetu, a mianowicie: zmniejszenie w rozdziale 85204 – rodziny zastępcze § 

3110 – świadczenia społeczne o kwotę 61.383 zł i w rozdziale 85218- powiatowe centra 

pomocy rodzinie  § 4370 – opłaty z tytułu zakupu usług telekomunikacyjnych w stacjonarnej 
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publicznej sieci telefonicznej o kwotę 120 zł, natomiast zwiększenie  w rozdziale 85218 – 

powiatowe centra pomocy rodzinie w § 4010 – wynagrodzenie osobowe pracowników o 

kwotę 57.000 zł, § 4110 – składki na ubezpieczenia społeczne o kwotę 3.512 zł, § 4120 -0 

składki na Fundusz Pracy o kwotę 871 zł i § 4360 - opłata z tytułu zakupu usług 

telekomunikacyjnych świadczonych w ruchomej publicznej sieci telefonicznej. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

6) wniosek ZSRiO o zwiększenie budżetu szkoły o kwotę 5.327 zł na płace i pochodne na 

zatrudnienie sprzątacza - konserwatora w sali gimnastycznej. Proponują zatrudnienie z robót 

interwencyjnych. p. Renata Mróz wskazała, że środki można przesunąć z rezerwy oświatowej 

na remonty. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

7) brakuje 100.990 zł w rozdz. placówki opiekuńczo-wychowawcze na dotacje celowe 

przekazywane innym powiatom realizującym zadania na podstawie porozumień (umów). A 

dotyczy to dzieci z naszego powiatu przebywających w domach dziecka w innych powiatach. 

Zabezpieczenie planu na powyższe zadanie p. Renata Mróz proponuje z rozdz. 75704 – 

poręczenia ZOZ. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

8) wniosek o przesunięcia w planie wydatków w Powiatowym Urzędzie Pracy na kwotę 25.000 

zł, a dotyczy realizowanego projektu współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki - ,, Klucz do kariery”. Projekt 

realizowany jest w okresie od 01.05.2008 r. do 31.12.2012 r. Powyższe zmiany finansowe 

mają na celu umożliwienie zorganizowania dodatkowego szkolenia dla pracowników 

kluczowych w zakresie rozwoju kompetencji związanych z asertywnością, 

odpowiedzialnością oraz prezentacją. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

9) wniosek o zmianę nazwy w planowanym do realizacji na rok 2011 zadaniu inwestycyjnym 

dotyczącym ,, opracowania projektu budowlanego na przebudowę drogi powiatowej Nr 1550 

N Kozłowo-Zaborowo-Kanigowo odcinek Zaborowo-Szymany”. Nazwa zadania po zmianie 

będzie brzmiała: opracowanie projektu budowlanego na przebudowę drogi powiatowej Nr 

1550N Kozłowo-Zaborowo-Kanigowo odcinek Zaborowo-Szymany. Zmiana związana jest z 

mniejszymi srodkami finansowymi na powyższe zadanie w budżecie, co wpłynęło na 

skrócenie odcinka z Zaborowo-Kanigowo na odcinek Zaborowo-Szymany. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

10) Wniosek o przesunięcia w planie finansowym Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej na kwotę 3.000,00 zł, a mianowicie zmniejsza się § 4350 (zakup usług dostępu do 

sieci Internet) i § 4370 ( zakup usług telefonii stacjonarnej), a zwiększa §  4270 ( zakup usług 

remontowych) i § 4410 (podróże służbowe krajowe). Powyższe przesunięcie pozwoli 

zabezpieczyć brakujące środki finansowe na usługi remontowe (naprawy sprzętu 

specjalistycznego) oraz delegacje szkolne dla funkcjonariuszy podnoszących kwalifikacje w 

szkołach pożarniczych. 

Zarząd wyraził pozytywną opinię. 

11) Wójt Gminy Janowiec Kościelny wnioskuje o dotację w wysokości 7.362,20 zł na remont 

nawierzchni chodnikowych oraz miejsc parkingowych w miejscowości Janowiec Kościelny, 

w tym remont chodnika przy drodze powiatowej w  Janowcu Kościelnym. Nieruchomość w 

tej części została oddana w użyczenie Gminie, jednak właścicielem nadal jest Powiat. 

Przewidywany koszt realizacji zadania to kwota 58.896,40 zł, w tym 75% stanowi 

dofinansowanie w ramach działania 313.322.323 ,, Odnowa i rozwój wsi” . 25% wkład 

własny. Zabezpieczenie planu na powyższe zadanie nastąpi z rozdz. 75704 – poręczenia ZOZ. 

Pan Starosta zaznaczył, że jeśli gmina otrzyma środki zewnętrzne, to można wspólnie 

zrealizować tę inwestycję. 

Zarząd wyraził pozytywną opinię. 

12) wniosek Zarządzania Kryzysowego o uruchomienie rezerwy celowej na zarządzanie 

kryzysowe w wysokości 5.000 zł i zabezpiecza plan w rozdziale 75421- zarządzanie 
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kryzysowe w związku ze zdarzeniem dotyczącym konieczności usunięcia zagrożenia 

bezpieczeństwa w powiecie nidzickim, związanego z koniecznością obłaskawienia, 

odłowienia i dostarczenia do ,,schroniska” wolno żyjących zwierząt, w tym chorych ptaków, 

wymagających natychmiastowej interwencji. 

p. Renata Mróz dodała, że warto byłoby zorganizować spotkanie i ustalić zasady, ponieważ 

nie ma konkretnych zapisów w tej kwestii. 

p. Elżbieta Bieniek stwierdziła, że Kierownik powinien wystąpić o opinię prawną do radcy. 

Pan Starosta polecił na kolejne posiedzenie poprosić Kierownika Wydziału Zarządzania 

Kryzysowego i Inspektora Weterynarii.  Dodał, że nie ma wątpliwości, iż zabezpieczyć środki na  ten 

cel trzeba. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

13) p. Renata Mróz proponowała zwiększyć plan w Powiatowym Zarządzie Dróg w wysokości 

208.624,21 zł na zadanie - zimowe utrzymanie dróg miejskich i zamiejskich. Zabezpieczenie 

planu na powyższe zadanie nastąpi z rozdz. 75704 – poręczenia ZOZ. 

Zarząd wyraził pozytywną opinię. 

14) wniosek przewodniczącego Konwentu powiatów z prośbą o wpłaty na podane konto w celu 

zakupu sztandaru dla straży granicznej w Kętrzynie.  

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

15) informację PZD o wystąpieniu z wnioskiem o dofinansowanie z Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg Lokalnych w kwocie 1.000.000 zł. Dyrektor ma się zwrócić do Wójta 

Janowa o współfinansowanie wkładu własnego inwestycji drogowej. 

16) Wniosek Wójta Kozłowa o dofinansowanie dożynek w Gminie Kozłowo. Przypomniała, że 

w budżecie zaplanowano na ten cel 1 000 zł. Przekaże pismo do Wydziału Oświaty. 

17) pismo księdza z Łyny  z prośbą o wsparcie finansowe lub rzeczowe festynu. 

Pan Starosta proponował pismo przekazać do Promocji. Przypomniał, że Starosta może do 500 

zł sam podejmować decyzję. 

 

Ad. V. 2.) 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że wszystkie pozytywnie rozpatrzone wnioski zawarte zostaną w 

projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2011 rok.  

Następnie p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia stawek 

zwrotu kosztów podróży służbowej radnego Rady Powiatu. 

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

 

Pan Starosta wyraził prośbę o zrozumienie sytuacji, kiedy ZOZ nie zapewni własnych środków 

na remont bloku operacyjnego. Nie poręczy Zespołowi kredytu na ten cel. 

p. Renata Mróz podjęła temat Zespołu Opieki Zdrowotnej. Poinformowała, że Zespół nie 

dostarczył kserokopii umów za zobowiązania wymagalne. Przedstawiła skutki finansowe przesunięcia 

kolejnych rat kredytu na rok 2012. Powiat musiałby zabezpieczyć dodatkowo 594.000 zł oraz 13.750 zł 

odsetek. Łącznie daje to kwotę 607.750 zł. Jeśli ZOZ przestanie spłacać kredyt, to powiat jako 

poręczyciel będzie musiał zapłacić. Wysłano do ZOZ prośbę o przeliczenie wskaźnika zadłużenia na 

półrocze i na koniec roku. 30 września ZOZ ma do spłaty kolejną ratę kredytu. Na przesunięcie spłaty 

zgodę musiałaby wyrazić Rada Powiatu. W Wieloletniej Prognozie Finansowej trzeba by wpisać więcej 

o 607 000 zł. Konieczne byłoby podjęcie uchwały Zarządu zmieniającej harmonogram spłat. 

p. Robert Radzymiński stwierdził, że ZOZ chce postawić powiat w sytuacji bez wyjścia. 

p. Waldemar Słupski zapytał, czy ZOZ ma zestawienie, ile pozyskuje pieniędzy z usług za 

świadczenia medyczne, a ile z wynajmu.  

p. Renata Mróz odparła, że było przekazane wykonanie za półrocze. Wykonanie wyszło na 

minus 266.000 zł. ZOZ twierdzi, że nie będzie mógł spłacić kredytu. Jak weszła w życie nowa ustawa, 

to od razu pojawiły się trudności; ZOZ nie płaci zobowiązań. Teraz ma już 374 000 zł. p. Renata Mróz 

poinformowała, że obradował powołany przez Zarząd Zespół do analizy finansowej sytuacji ZOZ. 

Wysłano pismo do dyr. ZOZ z poleceniem wyliczenia wskaźników zadłużenia, w oparciu o ustawę. 

Planowana jest kontrola w ZOZ przez audytorów.  
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p. Robert Radzymiński uważa, że dyrektor pójdzie na ugodę z NFZ i jakieś pieniądze wpłyną, a 

jest wiele rzeczy nie finansowanych. Należy sprawdzić zawierane kontrakty, jak również, czy 

zakupiony sprzęt jest wykorzystywany. 

p. Renata Mróz odparła, że audytorzy sprawdzą ZOZ również pod względem merytorycznym. 

p. Waldemar Słupski stwierdził, że wygląda tak, jakby ZOZ nie wykonywał usług. 

p. Robert Radzymiński zaznaczył, że nie ma lekarza do obsługi bieżni.   

p. Renata Mróz zaznaczyła, że ZOZ ma duży procent wykonania za czynsze. Wpływy wyszły 

większe, niż zakładali. 

 

Ad. VI. 

p. Elżbieta Bieniek przypomniała, że na poprzedniej sesji Rada Powiatu podjęła uchwałę w 

sprawie określenia trybu powoływania członków do Powiatowej Rady Pożytku Publicznego. Wojewoda 

do uchwały nie miał uwag, więc jest prawomocna. Zapytała, czy zwrócić się najpierw do organizacji o 

wybranie przedstawicieli, czy najpierw rada wybierze swoich członków? 

Zarząd stwierdził, że lepiej będzie, gdy najpierw organizacje wybiorą swoich przedstawicieli. 

p. Elżbieta Bieniek omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Powiatu w Nidzicy przed Wojewódzkim Sądem 

Administracyjnym w Olsztynie. Dodała, że całą korespondencję w tej sprawie opiniuje radca prawny i 

proponował, żeby upoważnić go do reprezentowania Rady Powiatu w WSA. 

Uwag odnośnie projektu uchwały nie było. Zarząd poparł go jednogłośnie. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Pan Starosta zamknął posiedzenie Zarządu. 

Na tym zakończono protokół. 

 

Protokołowała: 

    Małgorzata Wojtaszewska  

 

Starosta 

/-/ Ludwik Ekiert 

 

Członek Zarządu  

/-/ Robert Radzymiński 

 

Członek Zarządu  

/-/ Waldemar Słupski 

 

 


